
Protokół Nr 3/2014  
z posiedzenia III Sesji Rady Gminy w dniu 29 grudnia 2014 r. 

 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.02 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z II  posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5.   Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  

2014 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2015 rok w gminie Obryte. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Obryte. 

10. Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2015. 
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Przewodniczących Rad 
Sołeckich (Sołtysów) oraz członków Rad Sołeckich na terenie gminy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych komisji 
Rady Gminy na 2015 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy na 2015 
rok. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zakończenie obrad. 

 
Ad.1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia III Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski – 
Przewodniczący Rady Gminy. Następnie przewodniczący Rady Gminy stwierdził 
prawomocność obrad . Na stan 15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do 
podejmowania decyzji i uchwał.  
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 



 2 

Następnie P.Przew. RG powitał wszystkich obecnych i wszystkich gości 
zaproszonych  na posiedzeniu III Sesji Rady Gminy Obryte. Listy obecności stanowią 
załączniki do protokołu. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
P.Przew.RG –  proszę o zgłaszanie uwag lub zmian do proponowanego porządku 
obrad . 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt –proszę o wprowadzenie do porządku obrad po pkt 7 następującego punktu : 
Podjecie uchwały  w sprawie wydatków budżetu Gminy Obryte, które nie wygasają 
z upływem roku budżetowego. Wykonawca dokumentacji nie wywiązał się z 
umowy, nie wykonał dokumentacji projektowej na budowę sieci kanalizacyjnej wraz 
z przepompowniami ścieków w miejscowościach Zambski Kościelne  i Zambski 
Stare, dlatego wyznaczono nowy termin złożenia dokumentacji i w związku z tym 
trzeba podjąć uchwałę o wydatkach niewygasających z upływem roku budżetowego. 
 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą zaproponowaną przez Pana Wójta 
głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad ze zmianą zaproponowaną przez Pana Wójta został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z II posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  II  posiedzenia Sesji  głosowało 14 radnych (100% 
obecnych) . 
 
Protokół z II posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono żadnych interpelacji ani zapytań. 
 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – najpierw przedstawię sprawozdanie z działalności Wójta za okres od 30 
października do 29 grudnia b.r. i w skrócie przypomnę , co robiliśmy przez cały rok. 
Głównym działaniem gminy w tym okresie było przygotowanie i przeprowadzenie 
wyborów samorządowych, które odbyły się 16 listopada i 30 listopada 2014 r.  
Ponadto zajmowaliśmy się przygotowaniem projektu budżetu na 2015 rok i 
przedłożeniem  go do RIO do 15 listopada 2014 r. celem zaopiniowania. Budżet 
gminy jest dokumentem, na którym opiera się cała gospodarka finansowa gminy. 
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Rada traktuje budżet jako listę priorytetową w realizacji programów inwestycyjnych, 
społecznych. Budżet to roczny plan dochodów i wydatków oraz przychodów i 
rozchodów gminy. 
Końcówka roku to czas rozliczeń inwestycji realizowanych zadań . W dniu 8 grudnia 
złożyłem ślubowanie na nową kadencję. Dokonaliśmy częściowych napraw dróg o 
nawierzchni żwirowej, w tej chwili wozimy gruz na Ulaski, który zdecydowanie na 
takie drogi jest lepszy niż żwir lub pospółka. 
Wykonaliśmy ok. 40 m chodnika do Ośrodka Zdrowia, było to  zalecenie Sanepidu. 
06.11.2014 dokonaliśmy rozbiórki budynku po byłej mleczarni w Obrytem za 
budynkiem GOK-u. 
W dniu 9.12 dokonaliśmy odbioru  świetlicy wiejskiej w Ciółkowie Rządowym , 
środki z funduszu sołeckiego mają być przeznaczone na zagospodarowanie tego 
terenu wokół.   
Otrzymaliśmy dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego na zadania, które były 
zorganizowane wcześniej (świetlica Gródek, Rocznica poległych w II wojnie w 
Zambskach ,dożynki i plac zabaw). Trochę podkopaliśmy rowów na Skłudach i w 
Ulaskach. Wycięliśmy cześć krzaków na drodze do Bartodziej. Przeprowadziliśmy 
też przetargi na dostawę oleju opałowego, dostawę produktów żywnościowych do 
ZPO w Obrytem , na oświetlenie uliczne, catering do szkół na terenie gminy i na 
decyzje o warunkach zabudowy. 
Jak sygnalizowałem radnym na komisjach, będę chciał wymienić koparko-
ładowarkę, ponieważ ten sprzęt , który mamy nie nadaje się do użytku. Natomiast 
zastanowimy się nad remontem równiarki, która w chwili obecnej jest niesprawna. 
W 2014 roku wykonaliśmy: 
1) dokumentacja projektowa na budowę sieci kanalizacyjnej w Zambskach, 
wykonawca nie wywiązał się z umowy, przedstawił nam koncepcję, umowa 
przewidywała projekt techniczny ze wszystkimi uzgodnieniami potrzebnymi do 
złożenia w Wydziale Geodezji w Pułtusku w celu uzyskania pozwolenia na budowę. 
Przedłużyliśmy termin wykonania dokumentacji o 60 dni. Dlatego min. 
podejmujemy uchwałę o środkach niewygasających, ponieważ zadanie było ujęte w 
tym roku. 
2) wykonaliśmy remont świetlicy w Gródku Rządowym i w Ciółkowie Rządowym, 
3) budowa promu do przeprawy przez rzekę Narew w miejscowości Rowy, 
4) przebudowa drogi dojazdowej do miejscowości Psary Nowiny, 
5) zakup 3 przystanków : Gostkowo, Kalinowo i Sokołowo Włościańskie, 
6) budowa chodnika z kostki brukowej przy drodze gminnej w Zambskach 
Kościelnych,  
7) plac zabaw dla dzieci z ogrodzeniem w Obrytem oraz parking przed budynkiem 
Urzędu, 
8) zakup sprzętu ratowniczego dla jednostki OSP  w Obrytem, 
9) remont oświetlenia ulicznego w Obrytem, w Zambskach Kościelnych i w 
Ciołkowie. 
Na salę gimnastyczną wydaliśmy w tym roku 1.497.300 zł w tym dostaliśmy 300.000 
zł dofinansowania. Sala ma być oddana do końca kwietnia , postęp robót jest 
zadowalający. Ponadto spłaciliśmy 100.000 zł kredytu i ponad 200.000 zł odsetek. 
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Dane z zakresu Urzędu Stanu Cywilnego – 46 urodzeń, 39 małżeństw, 90 zgonów. 
Liczba mieszkańców – 4922 osoby. 
Działalność Biblioteki – w roku 2014 do biblioteki zapisanych było 420 czytelników. 
Oprócz podstawowej funkcji  jaką jest zakup nowych książek i wypożyczanie, 
biblioteka prowadzi działalność kulturalną. 
W tym roku przeprowadzony został konkurs plastyczny poświęcony Janowi 
Pawłowi II, który przeznaczony był dla dzieci ze szkół podstawowych i gimnazjum. 
W wakacje odbywały się w bibliotece zajęcia przeznaczone dla dzieci ze szkół 
podstawowych. Ponadto przeprowadzono lekcję biblioteczną dla gimnazjum. Od 19 
stycznia w okresie ferii zimowych podobnie jak w latach ubiegłych odbywać się będą 
zajęcia dla dzieci pod hasłem „Spędź ferie w bibliotece”. 
Na zakup nowych książek w tym roku z budżetu gminy wydano 3.200 zł. Ponadto 
pozyskano dotację z Biblioteki Narodowej w kwocie 4.300 zł z przeznaczeniem na 
zakup nowości wydawniczych. 
Działalność OPS – zasiłki stałe wypłacono dla 35 osób, zasiłki okresowe wypłacono 
dla 12 rodzin, zasiłki celowe dla 70 rodzin. Dożywianiem objętych było 255 dzieci i 
młodzieży również w szkołach ponadgimnazjalnych. 
W dniach 28-29 listopada 2014 r. przeprowadzono zbiórkę żywności w sklepach w 
Pułtusku , zebrano 1365 kg żywności. Zostało zrobionych 120 paczek. W roku 2014 z 
Banku Żywności w Ciechanowie otrzymaliśmy 7.732 kg żywności. 
Działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii w 2014 roku przedstawiała się następująco : 
- skierowano pięć wniosków do sądu o przymusowe leczenie odwykowe, 

- dofinansowano wszycie Esperalu,  

- trzy osoby zostały dofinansowane na rekolekcje dla osób uzależnionych i ich rodzin 

w Ośrodku Apostolstwa Trzeźwości w Zakroczymiu  

- została wsparta grupa AA “ Dzwon”, 

- odbyło się szkolenie sprzedawców alkoholu i szkolenie członków GKRPAiPN, 

- przeprowadzono kontrolę wybranych sklepów, 

- był prowadzony dyżur psychologa w Punkcie Konsultacyjnym, 

- zostały przeprowadzone zajęcia sportowe i sportowo- rekreacyjnego, 

- został zakupiony sprzęt sportowy do Szkół Podstawowych i Gimnazjum, 

- organizowane zostały kolonie dla dzieci i młodzieży oraz wycieczki, 

- organizowane były programy i spektakle o przeciwdziałaniu narkomanii i 

profilaktyce alkoholowej 

- zostały dofinansowane konkursy dotyczące uzależnień w Szkołach Podstawowych 

i Gimnazjum, 
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- zostały zakupione materiały edukacyjne dla dzieci i młodzieży dotyczące 

uzależnień, 

- zostały organizowane wyjazdy turystyczno- krajoznawcze, 

- zostały zakupione materiały na świetlicę oraz zostały zawierane umowy zlecenie  

na zajęcia w świetlicy. 

W gm. Obryte w 2014 r. kwota dochodów z tytułu opłat za sprzedaż alkoholu 

wynosi 63.293,92 zł. 

Na komisjach było zapytanie , ile się płaci za zezwolenie na sprzedaż napojów 

alkoholowych, więc wygląda to następująco: 

Wartość sprzedaży alkoholu wylicza się oddzielnie dla każdego rodzaju napoju 

alkoholowego. W przypadku gdy wartość sprzedaży przekroczy kwotę: 

• 37.500 zł dla napojów alkoholowych o zawartości do 4,5% alkoholu oraz piwa 
- opłata stanowi 1,4% ogólnej wartości sprzedaży tych napojów w roku 
poprzednim, 

• 37.500 zł dla napojów alkoholowych o zawartości od 4,5% do 18% alkoholu (z 
wyjątkiem piwa) - opłata wynosi 1,4% ogólnej sprzedaży tych napojów w 
roku poprzednim, 

• 77.000 zł dla napojów alkoholowych o zawartości powyżej 18% alkoholu - 
opłata to 2,7% ogólnej wartości sprzedaży tych napojów w roku poprzednim. 

Jeżeli jednak nie zostały przekroczone wymienione limity, wówczas opłatę za 
poszczególne rodzaje zezwoleń trzeba wnieść w następujących wysokościach : 

• 525 zł na sprzedaż napojów zawierających do 4,5% alkoholu oraz piwa, 
• 525 zł na sprzedaż napojów zawierających powyżej 4,5% do 18% (z wyjątkiem 

piwa), 
• 2.100 zł na sprzedaż napojów zawierających powyżej 18% alkoholu.  

Planowanie przestrzenne – podstawą realizacji zadań w planowaniu przestrzennym 
jest ustawa z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym oraz wiele innych ustaw. Dokumentami określającymi ład 
przestrzenny jest studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego oraz plany zagospodarowania. Na dzień dzisiejszy gmina ma 
opracowane studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przyjęte przez 
Radę Gminy Uchwałą Nr XVII/97/2004 z dnia 9 lipca 2004 r. zmienionego uchwała 
Rady Gminy Obryte Nr VI/34/2007 z dnia 27 marca 2007 r. 
W związku z tym, że na terenie naszej gminy występują dwa obszary Natury 2000 tj. 
Dolina Dolnej Narwi i Puszcza Biała , gmina musi respektować te przepisy poprzez 
dostosowanie posiadanych dokumentów do obowiązujących przepisów. 
W chwili obecnej równolegle opracowywane jest projekt zmiany studium i analiza 
środowiskowa terenu gminy. 
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Gmina nie przystąpiła do opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu całej gminy. Posiadamy tylko obowiązujące cząstkowe opracowania na 
podstawie zmiany do planu zagospodarowania, który utracił ważność 31.12.2002 r. 
oraz uchwalony plan w 2008 r. dla działek 493,494 we wsi Zambski Kościelne. 
Przeznaczanie terenów pod inwestycje następuje na podstawie ustalanych 
warunków zabudowy oraz decyzji o lokalizacji inwestycji celu publicznego. Projekty 
decyzji przygotowuje urbanista wyłoniony w drodze przetargu. W 2014 roku za 
przygotowanie jednego projektu decyzji Gmina płaciła 122 zł. W 2014 r. wpłynęło 36 
wniosków o ustalenie warunków zabudowy oraz 7 wniosków o ustalenie lokalizacji 
inwestycji celu publicznego. Wielki problem w ustaleniu warunków zabudowy 
występuje na obszarach zaliczanych do zalewowych. Obszar ten obejmuje około 1/3 
terenu gminy objętego studium dla obszarów nie obwałowanych narażonych na 
niebezpieczeństwo powodzi. 
Od stycznia 2013 roku zmieniły się procedury ustalania warunków zabudowy na 
terenach zalewowych. 
Inwestor w pierwszej kolejności występuje do Dyrektora Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Warszawie z wnioskiem o zwolnienie z zakazów zawartych 
w art. 88 ust.1 ustawy z dnia 18 lipca 2001 r. Prawo Wodne. Jeżeli uzyska pozytywną 
decyzję , wówczas może złożyć w Urzędzie Gminy wniosek o ustalenie warunków 
zabudowy.  
P.Borczyński – nie dałeś Panie Wójcie ani jednego węża na Rozdziały. Ci co mieli to 
jeszcze dostali a nasza wieś nic nie dostała. 
P.Wójt – w 2011 roku było rozdysponowane 13 zestawów pierwszej pomocy 
gaśniczej. O tych sprawach gaśniczych decydują komendanci jednostek OSP, więc o 
podziale oni zadecydowali.  
P.Borczyński – od Zambsk do Sokołowa nie ma ani jednego węża. 
P.Osęka – kiedy były te przydziały, bo ja nic o tym nie wiem. 
P.Wójt – zestawy otrzymały następujące wsie: Cygany (Rutkowski Andrzej), 
Sadykierz, Zambski Kościelne, Sokołowo Włościańskie (Osęka Andrzej), Obryte 
(Smyk Lech), Ulaski (Zenon Borczyński) , Psary (Jerzy Kępczyński), Gródek 
Rządowy(Dariusz Piątek), Obryte (samochód OSP) , Ciółkowo Rządowe i Wielgolas 
(Zdzisław Przygodzki). Miejscowości Rozdziały nie ma, więc zapiszę i postaram się 
zrealizować. 
 
Ad.6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2014 r. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – oprócz zmian, które były omawiane na posiedzeniach komisji trzeba 
dokonać następujących zmian w Uchwale Budżetowej na 2014 r.:  
1) dostaliśmy dotację z MUW  na realizację programu wspierania osób 
uprawnionych do świadczenia pielęgnacyjnego w kwocie 1.343 zł. Przybył więc 
jeden załącznik dot. dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu 
administracji rządowej i innych zleconych odrębnymi ustawami. 
2) w związku z rozliczeniem zadania dotyczącego unieszkodliwiania azbestu z 
terenu Gminy Obryte – etap III i  IV dokonano zmniejszenia dotacji na utylizację 
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azbestu o kwotę 3.195 zł. Przyjęto plan dochodów wynikający z zawartych umów na 
dofinansowanie . 
3) w dziale Różne rozliczenia finansowe -  z tytułu zwrotu podatku Vat od inwestycji 
zrealizowanych w latach ubiegłych zmniejszono plan dochodów o kwotę 24.000 zł. 
4) w dziale 757 – zmniejszono po stronie wydatków środki na obsługę  długu po 
dokonanej analizie kosztów odsetek od wyemitowanych obligacji komunalnych  o 
kwotę 16.000 zł. 
5) zmniejszono też wydatki związane z utrzymaniem  sieci kanalizacyjnej  o kwotę 
łączną 14.000 zł. 
6) było jeszcze między posiedzeniami komisji a sesją zarządzeniem wójta 
wprowadzone środki tj. dotacja dla OPS, więc plan dochodów i wydatków będzie 
zwiększony o tą kwotę. 
Wynik budżetu stanowi deficyt w kwocie 636.157,64 zł 
P.Podpora – za które świetlice ten zwrot Vat-u . 
P.Skarbnik – za świetlicę w Sadykrzu i w Sokołowie Włościańskim, ponieważ tylko 
1/10 Vat-u rocznie możemy sobie odliczyć. 
P.Przew.RG – projekt  uchwały był omawiany na komisjach. Proszę 
Przewodniczących o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG poprosił P.Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr III/9/2014 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2014 r. została podjęta. 
 
Ad.7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – WPF została zmieniona w zakresie roku 2014 zgodnie z wymogami 
ustawy o finansach publicznych , jest ona odzwierciedleniem zmian w Uchwale 
Budżetowej na 2014 r., które omawiałam przed chwilą. 
P.Przew.RG – projekt  uchwały był omawiany na komisjach. Proszę 
Przewodniczących o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
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Uchwała Nr III/10/2014  Rady Gminy Obryte w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu Gminy Obryte, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – dotyczy projektu na sieć kanalizacyjną w Zambskach, wyjaśniałem sprawę 
przy wprowadzeniu punktu do porządku obrad oraz w sprawozdaniu. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr III/11/2014 Rady Gminy Obryte w sprawie wydatków budżetu Gminy 
Obryte, które nie wygasają z upływem roku budżetowego została podjęta. 
 
Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2015 rok w gminie Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – kontynuacja działań rozpoczętych w latach ubiegłych. Program był 
omawiany na komisjach. Do wykorzystania będzie ok. 60.000 zł na profilaktykę – są 
to dochody własne gminy . Gminna Komisja jest powoływana Zarządzeniem Wójta, 
w skład komisji wchodzi 5 osób. Jeżeli są jakieś pytania dotyczące tego programu, to 
postaram się odpowiedzieć. 
P.Przew.RG – projekt  uchwały był omawiany na komisjach. Proszę 
Przewodniczących o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr III/12/2014 Rady Gminy Obryte w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok w gminie Obryte została podjęta. 
 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu Pani Skarbnik Gminy. 
P.Skarbnik – Wieloletnia Prognoza Finansowa została opracowana na lata 2015-2025, 
tj. na okres, na który zostały zaciągnięte zobowiązania dłużne. 
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Przy planowaniu dochodów z tytułu podatków i opłat w roku 2015 wzięto pod 
uwagę stawki podatkowe obowiązujące w roku ubiegłym oraz wykonanie za okres 
trzech kwartałów bieżącego roku. Udziały w podatku dochodowym od osób 
fizycznych przyjęto na podstawie prognozowanej kwoty udziałów przekazanej w 
informacji Ministerstwa Finansów, podobnie dochody z tytułu subwencji ogólnej . W 
grupie dotacji oraz środków  przeznaczonych na cele bieżące uwzględniono 
wielkości dotacji celowych na zadania bieżące na podstawie informacji przekazanych 
przez administrację rządową wg poszczególnych podziałek klasyfikacji budżetowej. 
Po stronie dochodów majątkowych w roku 2015 uwzględniono dofinansowanie 
przedsięwzięcia pn. Budowa Sali gimnastycznej przy ZPO w Obrytem w kwocie 
900.000 zł , ponadto zaplanowano refundację ze środków PROW wydatków 
poniesionych w roku 2014 na remont budynku świetlicy wiejskiej w Ciołkowie 
Rządowym w wysokości 54.060 zł. 
W związku z niezrealizowanymi w 2014 r. dochodami z tytułu sprzedaży mienia w 
kwocie 551.000 zł zaplanowano w 2015 r.  wpływy ze sprzedaży nieruchomości 
gminnej we wsi Płusy  oraz działek gminnych w Tocznabieli. W tym roku zdjęliśmy 
z dochodów kwotę wpływów ze sprzedaży nieruchomości w Ciółkowie, ponieważ 
osoba która złożyła ofertę, podtrzymuje ją i tylko ze względu na brak płynności 
finansowej dokona jej zakupu na początku 2015 roku za kwotę 120.000 zł, więc te 
dochody będą zrealizowane w 2015 roku. 
Przy planowaniu wydatków bieżących wzięto pod uwagę wykonanie za lata 
wcześniejsze oraz rok 2014. Prognozując wydatki na obsługę długu wzięto pod 
uwagę obecny poziom stawki WIBOR, od której uzależniona jest wartość odsetek od 
wyemitowanych przez gminę obligacji komunalnych. 
Planując wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczane przyjęto aktualny 
poziom zatrudnienia we wszystkich jednostkach organizacyjnych uwzględniając 
planowane nagrody jubileuszowe oraz odprawy emerytalne. 
Przy planowaniu wydatków majątkowych uwzględniono potrzeby rozwoju 
infrastruktury gminy oraz jej możliwości finansowe  mając na uwadze spłatę 
zaciągniętych zobowiązań oraz podpisane umowy na dofinansowanie zadań ze 
źródeł zewnętrznych. 
W roku 2015 nie zostały zaplanowany przychody z uwagi na planowaną nadwyżkę. 
Spłatę długu w roku 2015 zaplanowano na podstawie harmonogramów wykupu 
poszczególnych serii obligacji komunalnych i stanowi on kwotę 400.000 zł. 
Planowane zadłużenie na dzień 31 grudnia wynosić będzie 4.890.000 zł. 
P.Przew.RG- projekt uchwały  był omawiany na komisjach, więc proszę 
Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę Nr Ci.373.2014 Składu orzekającego RIO w Warszawie 
z dnia  09 grudnia 2014 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 
Gminy Obryte projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej, która stanowi 
załącznik do uchwały.  
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P.Przew.RG  poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w /w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Pytań ani uwag nie wniesiono. 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw nie było, 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 
Uchwała Nr III/13/2014 Rady Gminy Obryte w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Obryte została podjęta. 
 

 
Ad.11.Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2015. 
 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

 
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały budżetowej na 
2015 rok. 
P.Skarbnik odczytała projekt uchwały budżetowej na 2015 r. 
 
2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o opinie   w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- projekt budżetu gminy Obryte na 2015 rok został przygotowany 
przez Wójta Gminy i  przedłożony Radzie Gminy Obryte. 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych szczegółowo   
przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody i wydatki budżetu na 2015 
rok , wydając pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu gminy Obryte na 2015r.  
P.Borczyński – projekt budżetu gminy Obryte na 2015 rok został przygotowany 
przez Wójta Gminy i  przedłożony Radzie Gminy Obryte. 
Komisja Rewizyjna szczegółowo  przeanalizowała zaprezentowane w projekcie 
dochody i wydatki budżetu na 2015 rok , wydając pozytywną opinię w sprawie 
projektu budżetu gminy Obryte na 2015 rok.  
P.Rychlicki – projekt budżetu gminy Obryte na rok 2015 został przygotowany przez 
Wójta Gminy i  przedłożony Radzie Gminy Obryte. 
Komisja ds. Rolnictwa  szczegółowo  przeanalizowała zaprezentowane w projekcie 
dochody i wydatki budżetu na 2015 rok , wydając pozytywną opinię w sprawie 
projektu budżetu gminy Obryte na 2015 rok. 
P.Karczewska– projekt budżetu gminy Obryte na rok 2015 został przygotowany 
przez Wójta Gminy i  przedłożony Radzie Gminy Obryte. 
 
Komisja Budżetowo-Gospodarcza i Planowania Przestrzennego szczegółowo   
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przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody i wydatki budżetu na 2015 
rok oraz opinie poszczególnych komisji Rady Gminy Obryte w sprawie projektu  
budżetu na 2015 rok , wydając pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu gminy 
Obryte na 2015 rok. 
 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę Nr Ci.374.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 09 grudnia 2014 r. w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte projekcie uchwały budżetowej na 2015 
rok, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skoczylas – dlaczego nie została wprowadzona do budżetu na 2015 r. budowa sieci 
wodociągowej od Rozdział w kierunku wsi Rowy. 

P.Wójt – musimy dokończyć salę gimnastyczną, zrealizować fundusz sołecki, 
wykonać odcinek  chodnika w Obrytem i modernizację kotłowni w Obrytem. Nie ma 
wprowadzonej w budżecie na 2015 rok drogi w Tocznabieli. Jeżeli będą jakieś środki 
w ciągu roku, to będziemy robić. Jeżeli będzie możliwość uzyskania dofinansowania 
z WFOŚ lub z Urzędu Marszałkowskiego , to wtedy ujmiemy w budżecie . Tam 
będzie ok. 3 km sieci. 

P.Podpora-  jaki jest stan wniosku złożonego na drogę w Tocznabieli. 
P.Wójt – nie mamy żadnej odpowiedzi w sprawie tego wniosku. Priorytetowe będą 
dwie drogi asfaltowe tj. Tocznabiel i Ulaski. Jest jeszcze kawałek drogi w Sokołowie, 
w Rozdziałach do zrobienia. Zobaczymy , jakie będą środki. 
P.Borczyński – ile kosztuje 1 km drogi . 
P.Wójt – nie wiem, ale myślę że ok. 400.00 zł. W styczniu ponowimy jeszcze raz 
wniosek do FOGR-u na drogę Ulaski. Było poruszane na komisjach pismo zarządu 
powiatu w sprawie  partycypacji w kosztach budowy drogi powiatowej od Obrytego 
w kierunku Bartodziej ok. 450-500 m . Wyraziłem taką zgodę na 20% poniesionych 
kosztów oprócz otrzymanej dotacji, bo na pewno będą ubiegać się o środki z 
zewnątrz. To będzie kwota ok. 40.000 zł. 
P.Podpora – czy środki te są ujęte w budżecie na przyszły rok. 
P.Wójt – na razie nie są ujęte. Wracając do budowy wodociągu, o którą pytał radny z 
Sokołowa, wydaje mi się, że nie w 2015 roku , ale ten wodociąg zrobimy. Oczywiście 
my tylko poprowadzimy główną linię a za przyłącza trzeba będzie dopłacać. 
P.Oleksa – jaka kwota została przyjęta do budżetu w subwencji oświatowej na 
jednego ucznia. Pani Minister ogłosiła, że dla szkół poniżej 70 uczniów jest 
dodatkowa kwota subwencji na ucznia. Czy nasze szkoły filialne podlegają pod to 
czy to jest jedna szkoła i nie skorzystamy z tego. 
P.Skarbnik – myślę, że ZPO jest traktowane jako całość i nie skorzystamy z tego. 
P.Oleksa – to jest 1000 zł do ucznia, to byłaby spora kwota. 
P.Skarbnik – można to sprawdzić, bo pismo w tej sprawie już mamy. 
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5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej 
 
P.Przew.RG –proszę o przegłosowanie kto jest za podjęciem uchwały budżetowej na 
2015 rok. 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych,  przeciw nie było, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 
Uchwała Budżetowa Gminy  Obryte na rok 2015 Nr III/14/2014 Rady Gminy Obryte 
została podjęta. 
 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – chodzi tu o działkę położoną we wsi Zambski Kościelne stanowiącą 
własność Państwa Wojciecha i Anety Bala, która stanowi drogę dojazdową do 
terenów rekreacyjnych, działka będzie przekazana nieodpłatnie, gmina pokryje 
koszty notarialne. Właściciel takich działek wyzbywają się na rzecz gminy, ponieważ 
muszą płacić za to podatki. Nam się powiększa majątek. 
P.Przew.RG – projekt uchwały był omawiany na komisjach, proszę 
Przewodniczących Komisji o stanowiska  w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych , przeciw nie było, 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 

Uchwała Nr III/15/2014 Rady Gminy Obryte w sprawie wyrażenia zgody na 
przyjęcie darowizny nieruchomości została podjęta. 
 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Przewodniczących Rad 
Sołeckich (Sołtysów) oraz członków Rad Sołeckich na terenie gminy. 
 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – kadencja sołtysów trwa 4 lata, dlatego też jesteśmy zobowiązani do podjęcia 
uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie naszej 
gminy. Zebrania w tej sprawie odbędą się w I kwartale 2015 roku do ok. 10 marca, 
ponieważ do 15 marca mamy podatek rolny do zebrania. Harmonogram będzie 
opracowany w tej sprawie i podany do wiadomości. 
P.Przew.RG – projekt uchwały był omawiany na komisjach, proszę 
Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
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P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 

Uchwała Nr III/16/2014 Rady Gminy Obryte w sprawie zarządzenia wyborów 
Przewodniczących Rad Sołeckich (Sołtysów) oraz członków Rad Sołeckich na terenie 
gminy została podjęta. 
 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych komisji 
Rady Gminy na 2015 rok. 
 

P.Przew.RG – plany pracy były ustalane na posiedzeniach poszczególnych komisji, 
radni są zapoznani z nimi, więc nie będziemy ich odczytywać chyba , że są jakieś 
propozycje zmian. 
Propozycji zmian nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w  w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 

Uchwała Nr III/17/2014 Rady Gminy Obryte w sprawie zatwierdzenia planów  
pracy stałych komisji Rady Gminy na 2015 rok została podjęta. 
 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy na 
2015 rok. 
 

P.Przew.RG przedstawił plan pracy Rady Gminy na 2015 rok. 
P.Przew.RG – projekt uchwały był omawiany na komisjach. Proszę 
Przewodniczących o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 

Uchwała Nr III/18/2014 Rady Gminy Obryte w sprawie zatwierdzenia  planu pracy 
Rady Gminy na 2015 rok została podjęta. 
 
Ad.16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Nie było zgłoszonych interpelacji i zapytań radnych, więc nie ma odpowiedzi. 
 
Ad.17.Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz  -chciałem kilka słów powiedzieć zgodnie z zobowiązaniem, które 
wcześniej złożyłem. Dzisiaj mam sesję budżetową w powiecie o godz. 17.30. Budżet 
powiatu pułtuskiego jest zmniejszony o 7 mln zł. w stosunku do roku 2014 , wynosi 
ponad 62 mln zł. i się bilansuje. Droga w kierunku Bartodziej jest planowa z 
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własnych środków. Jest jedna droga do realizacji w 2015 roku na terenie Gzy-
Winnica. Dochody majątkowe – najprawdopodobniej była podjęta wcześniej 
uchwała i jest zapisana sprzedaż gruntów i nieruchomości związanych z DPS w 
Obrytem. Jest to kwota ok. 600.000 zł (około 18 ha ziemi plus budynki ). W 
wydatkach jest zapisana kwota 1,2 mln zł i dotyczy dofinansowania spółki prawa 
handlowego , sądzę, że tu chodzi o szpital. Zadłużenie powiatu jest 47,5% tj. około 31 
mln zł. Sytuacja w Starostwie nie jest ciekawa, dziury są łatane sprzedażą majątku, 
nie ma inwestycji zaplanowanych. 
P.Smyk – sołtys wsi Obryte- dlaczego budżet jest niższy. Co miało wpływ na to. 
P.Sekretarz – najprawdopodobniej mają środki pochodzące tylko z budżetu państwa, 
zostały dokonane cięcia w poszczególnych jednostkach organizacyjnych ,jest to na 
poziomie 92-98 %.  
P.Smyk – co z tym szpitalem. 
P.Sekretarz - konkretnych informacji o szpitalu nie mam, może po dzisiejszej sesji coś 
będę wiedział. 
P.Postek – w dniu 12 grudnia został zatwierdzony Program Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2014- 2020. Budżet Polski będzie wynosił 13,5 mld EURO z tego 8,6 
mld EURO to wkład UE a 4,9 mld EURO środki krajowe. Będą obowiązywać 
następujące działania : 
1) restrukturyzacja małych gospodarstw- około 60.000 rolników będzie mogło z tego 
korzystać. Rolnik może otrzymać premię w wysokości 60.000 zł w dwóch ratach. 
Pierwszą  ratę otrzyma na początku a drugą po zrealizowaniu tzw. Biznesplanu. 
Może to otrzymać rolnik będący na KRUS-ie  , produkcja do 10000 EURO, musi być 
wzrost w gospodarstwie o 20% wartości wyjściowej i wprowadza się prowadzenie 
uproszczonej rachunkowości rolnej. 
2) płatność dla rolników przekazujących małe gospodarstwa , płatność jednorazowa 
do 120% rocznej płatności , gospodarstwo musi być na trwałe przekazane. Jeśli rolnik 
to zrobi, to będzie mógł skorzystać z następnego działania jakim jest premia na 
rozpoczęcie działalności pozarolniczej, która wynosi 100.000 zł. Ta premia jest tylko 
dla mieszkańców wsi. Rolnik musi być ubezpieczony w KRUS-ie , gospodarstwo 
musi mieć wielkość ekonomiczną nie większą niż 15.000 EURO. Rok wcześniej 
musiał składać wnioski o płatności obszarowe. 
3) modernizacja gospodarstw rolnych – do tej pory było 300.000 zł, teraz będzie to w 
zależności od tego na co będzie ta modernizacja. Przy tym działaniu nic się na razie 
nie mówi, że rolnik ma być ubezpieczony w KRUS-ie. Tu również musi być 
prowadzona uproszczona rachunkowość rolna. 
4) premia dla młodych rolników będzie wynosiła max. 100.000 zł., musi posiadać 
kwalifikacje , po raz pierwszy rozpoczyna prowadzenie gospodarstwa , wielkość 
ekonomiczna gospodarstwa nie mniejsza niż 13.000 EURO a nie większa niż 150.000 
EURO. Musi mieć 70% gruntów własnych. 12 miesięcy musi być na KRUS-ie i też 
będzie go obowiązywała uproszczona rachunkowość rolna i wzrost  wielkości 
ekonomicznej o 10%. 
Najwcześniej to ma ruszyć w drugiej połowie stycznia. 
Jeśli chodzi o łąki objęte Natura 2000 – jest zakaz ich zaorywania. Dużo rolników 
podawało trwałe użytki zielone we wnioskach o dopłaty. Jeżeli w 2015 roku ktoś 
napisze w tym wniosku, że posiada łąkę trwałą , to przez 5 lat nie będzie mógł jej 
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zaorać. Jeżeli w kraju ilość użytków zielonych zmniejszy się o 5% a rolnik zmniejszy 
ilość tych użytków, wtedy kierownik ARiMR zwróci się do rolnika o przywrócenie 
poprzedniego stanu. Jeżeli w skali kraju nie zmniejszy się , to wtedy będzie mógł 
tego dokonać . 
P.Borczyński – co z dopłatami do bydła. 
P.Postek – musi być min. 3 krowy lub 3 cielaki, żeby taką dopłatę otrzymać. Stan 
zwierząt będzie się liczył stan na 31 maja danego roku. Dopłata ma być 70 EURO do 
sztuki. Jednolita płatność obszarowa będzie wynosiła 110 EURO, płatność na 
zazielenianie będzie dotyczyło gospodarstw , które posiadają powyżej 15 ha gruntów 
ornych. Gospodarstwa poniżej 10 ha muszą uprawiać minimum 2 rośliny. 
W imieniu dyrekcji i własnym chciałem złożyć wszystkim życzenia z okazji Nowego 
Roku . 
P.Przew.RG – ja też życzę wszystkim wszystkiego co najlepsze w tym 2015 roku, aby 
ten nowy rok nie był gorszy od starego i spełnienia wszelkich przedsięwzięć 
zaplanowanych na 2015 rok. Wszystkiego dobrego. 
P.Wójt – P.Postek z końcem roku nas opuszcza, ale po nowym roku połowa etatu ma 
wrócić. Jesteśmy jeszcze w nastroju świątecznym – wszystkim Państwu tu obecnym , 
radnym, sołtysom, całej kancelarii prawnej w Pułtusku, Pani Skarbnik , Panu 
Sekretarzowi, dyrektorom placówek oświatowych , kierownikom jednostek 
podległych Urzędowi Gminy jak również wszystkim pracownikom Urzędu Gminy 
chcę podziękować za współpracę w 2014 roku. Oceniam, że współpraca była dobra a 
tej pracy w 2014 roku było dużo. Pewne sprawy uporządkowaliśmy, potrzeb jest 
zawsze więcej . Na ile było można, to środki żeśmy pozyskiwali, cały czas oszczędnie 
gospodarowaliśmy i trochę tych zadań udało się zrealizować. Przed nami następne 
lata,  będziemy dalej pracować, jeszcze tych potrzeb jest dużo. Trzeba wykonać  
wodociąg, być może uda nam się rozpocząć magistralę nadnarwiańską i przede 
wszystkim utrzymanie rowów i dróg. Budów nie będziemy realizować, bo nie ma 
takiej potrzeby. Będę chciał zmienić funkcjonowanie GOK-u w Obrytem . Wszystkim 
Wam, Waszym rodzinom życzę, aby ten rok 2015 był lepsze od mijającego, dużo 
zdrowia, szczęścia, żebyśmy dobrze współpracowali z nowo wybranymi radnymi, 
sołtysami obecnymi i  nowo wybranymi. Myślę, że kierunek prowadzenia gminy jest 
dobry, aby tylko udało się tak dalej to wszystko utrzymać. 
 
Ad.18. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 14.43– Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  III Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Protokolant: 
 

/Zofia Bala/         
Przewodniczący Rady Gminy 

 
                          /Rafał Jackowski/ 


